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Hei alle

 

Vedlagt referat fra møtet vårt forrige fredag. Dessverre ble det en del forfall, flere av dem helt på tampen.

 

Vi valgte å gjennomføre viktigste del av møtet, som var gjennomgang av landskapsleveransen
(konseptskisse) fra Sweco til BU. Ingrid tok oss gjennom hovedtrekkene. For at vi når vi møtes igjen skal
slippe å foreta alt på nytt, har BU gitt tillatelse til at vi distribuerer rapporten til dere, under forutsetning av at
informasjonen ikke deles med andre. Den er foreløpig ikke behandlet av BU, og skal holdes internt til
prosessen er kommet lenger. Husk også at dette er en konseptskisse, og at der helt sikkert blir endringer.
Rapporten er for stor til å gå med epost, så sender nedlastingslenke via WeTransfer om litt.

 

Anbefaler også at dere ser på BUs prosjekteringsveileder, der noen hovedprinsipper er nedfelt. Særlig viktig er
de første sidene. Se

https://www.bybanensveileder.no/del-1-hvorfor/

 

Av annen relevant info: Som nevnt i referatet, har KORO søknadsfrist 1. oktober 2017, neste rundt 1. febr
2018. Etter telefon til dem nå på mandag, er det klart av vi kommer til å levere søknad allerede nå. Byutvikling
er et satsningsområde for dem i år, og saksbehandler Truls Ramberg anbefalte sterkt at vi søker nå. Vi prøver
å formulere den så åpen som mulig, men med grundig beskrivelse av kontekst og problemstillinger.

 

Vi høres ved. Gi tilbakemelding om dere har kommentarer til referatet.

 

Hilsen Hilde


